
Referat af bestyrelsesmøde i Ejerforeningen Åparken 6  
Mandag den 30. oktober 2023

Til stede: Lisa Nielsen, Hans Jørgen Jensen, Per Dahl, Camilla Salomonsen
Afbud: Christian Gehlert

1. Referat  
Referat fra møde den 18. september 2023. Ingen kommentarer. Godkendt. 

2. 1 års gennemgang af vinduer og terrassedøre  
Projektet blev formelt afsluttet den 22. december 2022. Reglerne for 1 års eftersyn er, at 
max 60 dage før og min 15 dage før indkaldes entreprenøren til en gennemgang. Lisa 
laver et udkast til et brev, hvor ejerne skal oplyse om fejl til bestyrelsen. De skal melde 
om alt er fint eller om der er fejl og mangler, som ikke er udbedret. Hans Jørgen 
undersøger en pris for en ekstern byggesagkyndig.

3. Parkering 
Vi havde med udgangspunkt i en række konkrete tilfælde en diskusion af om sletning af 
P-bøder. Udgangspunktet er, at alle p-bøder slettes for dem, der bor i ejendommen. Hvis 
nogle skal have slettet forholdsvis mange p-bøder, så tager Christian en snak med dem. 
Vores handicap-parkeringsplads blev også diskuteret. Christian har kontaktet ParkZone 
for at få tydeligere skilte. Vi (Grundejerforeningen) betaler ikke ParkZone, men vi 
modtager heller ikke en andel af indtægterne fra bøder. ParkZone betaler opsætningen af 
skilte og markeringer. Vi har ikke adgang til data vedrørende udstedte bøder og 
annullerede bøder. 

4. Video-overvågning 
Der er kommet nyt video-overvågnings system med bedre kameraer. Der er nu 1 kamera 
udenfor, 1 kamera i opgangen og 1 kamera i kælderen. 

5. Dørtelefoner 
Der er indhentet 3 tilbud på GSM dørtelefon anlæg: Plento: 28.662 + 197 pr. lejlighed 
om året.  WelcomeBob: 36.527  + 197  pr. lejlighed om året. Kaj Larsen: 88.000 + 
kræver router. Vi diskuterede om, det skal være en mobilløsning (GSM) eller en løsning 
med betjening fra hver lejlighed. Hans Jørgen indhenter tilbud på anlæg (uden GSM) 
med video. 

6. Affaldsordning og vedligeholdelse af vejen 
Kredsløb har svaret, at de vender tilbage i 2024 om evt. etablering af et offentligt 
affaldssystem i Åparken.  Vi bør i starten af næste år undersøge, om vi kan lave et fælles 
udspil fra Grundejerforeningen. Omkring vedligeholdelse af vejen er reglerne sådan, at 
kommunen bestemmer, hvordan og hvor meget en privat fællesvej skal vedligeholdes 
og istandsættes. Angående opretning af veje i forbindelse med byggeriet har Ivan sendt 
et brev til Magistraten, men der er endnu ikke kommet et svar. Han vil efterfølgende 



også sende brevet til den leder, som sidder et trin højere oppe.   

7. Nye forsikringer 
Der kommer snart flere tilbud på vores forsikringer. De kommer fra en uafhængig 
mægler (Bent Hilmar). 

8. Eventuelt 
Newsec har sendt en sidste regning for byggeledelse, men med det forkerte beløb. Hans 
og Hans Jørgen husker, at der mangler et beløb, så vi nu har betalt de aftalte 100.000. 
Thomas, Newsec er enig.

Julefrokost og næste møde finder sted den 29. november 2023.

Referat Hans Jørgen Jensen

 
 
 
 


